

<p>德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二六年一月一日至十二月三十一日) <b>Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2026)</b></p> <p>** 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers</p> <p>* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:</p>		<p>MTR商場優惠卡持有人及以下機構員工: MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:</p> <p>A. 港鐵公司 MTR Corporation B. 恒生銀行 Hang Seng Bank C. 香港迪士尼樂園 Hong Kong Disneyland D. 香港紫荆書院 HONG KONG BLUEBELL COLLEGE E. 香港大學專業進修學院 HKU SPACE F. 香港中華基督教青年會 Chinese YMCA of Hong Kong</p> <p>G. 其士集團 Chevalier Group H. 電訊盈科 PCCW I. 中國建設銀行(亞洲) China Construction Bank(Asia) J. 港鐵學院 MTR Academy K. 新家園協會 NEW HOME ASSOCIATION L. MTR分會員 MTR Points Members</p>	<p>共同條款細則: Generic Terms &amp; Conditions:</p> <p>此優惠只適用於德福廣場商店 This offer can be used at Telford Plaza shop only 此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 此優惠不可與其他優惠項目同時使用 This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons 購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable 參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice 如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants</p>	
Categories	Shop No.	Shop Name	<u>優惠詳情及特定條款及細則</u>	
Watch & Jewellery	G7	City Chain	<p>優惠1.額外88折優惠 (適用於88折或以上之腕錶) 優惠 2. Solvil et Titus、CYMA 腕錶 \$ 120折扣優惠 (適用於折後滿 \$ 1,000的腕錶) 優惠3.Casio、Seiko腕錶\$60折扣優惠 (適用於折後滿 \$ 1,000的腕錶) 使用條款： 1.不可與其他優惠同時使用。 2.只適用於牌價 HK\$1000-HK \$ 15.999之指定腕錶。 3.不適用於智能手錶、特價手錶、換購手錶、限量/特別版手錶及其他指定手錶。 4.如有任何爭議，以時間廊鐘錶有限公司之決定為準。</p>	<p>1: Extra 12% off on regular priced watches discounted at a rate of 12% or less 2: Extra \$120 discount upon net price \$1000 Solvil et Titus or CYMA watches 3: Extra \$60 discount upon net price \$1000 Casio or Seiko watches Terms &amp; Conditions : 1. This offer cannot be used in conjunction with any other promotions, offers or coupons. 2. This offer is only applicable to selected watches with a price of HK\$1.000-HK\$ 15.999. 3. This offer is not applicable to smart watches, discount watched, redemption watches, limited/special edition watches and other selected watches. 4. In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of City Chain Company Limited.</p>
Watch & Jewellery	G9	Les Nereides	<p>選購正價貨品兩件或以上可享九折優惠 - 不可以與其他優惠同時使用</p>	<p>Purchase 2 pcs or above regular priced items can get 10% OFF - Cannot be used in conjunction with other offers</p>
Fashion	G14	Triumph	正價貨品9折	Enjoy 10% off upon purchase of regular priced items
Fashion	G15	Her own words	<p>正價貨品享有95折優惠 - 優惠只適用於正價產品，不可與其他優惠同時使用。</p>	<p>5% off on regular priced items - This offer is applicable to regular-priced items only. Offer cannot be used in conjunction with other promotions.</p>
Fashion	G16	Embry Form	<p>1 ) 9折優惠 2 ) 生日月份購物別享88折</p>	<p>1) 10% discount 2) Enjoy 12% discount in birthday month</p>

<p>德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二六年一月一日至十二月三十一日) <b>Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2026)</b></p> <p>** 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers</p> <p>* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:</p>		<p>MTR商場優惠卡持有人及以下機構員工: MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:</p> <p>A. 港鐵公司 MTR Corporation B. 恒生銀行 Hang Seng Bank C. 香港迪士尼樂園 Hong Kong Disneyland D. 香港紫荆書院 HONG KONG BLUEBELL COLLEGE E. 香港大學專業進修學院 HKU SPACE F. 香港中華基督教青年會 Chinese YMCA of Hong Kong</p> <p>G. 其士集團 Chevalier Group H. 電訊盈科 PCCW I. 中國建設銀行(亞洲) China Construction Bank(Asia) J. 港鐵學院 MTR Academy K. 新家園協會 NEW HOME ASSOCIATION L. MTR分會員 MTR Points Members</p>	<p>共同條款細則: Generic Terms &amp; Conditions:</p> <p>此優惠只適用於德福廣場商店 This offer can be used at Telford Plaza shop only 此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 此優惠不可與其他優惠項目同時使用 This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons 購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable 參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice 如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants</p>
Fashion	G19	Bossini	<p>購物滿\$500可獲\$50折扣優惠。 -不可與其他優惠同時使用。如有任何爭議，將以bossini 最後決定為準。</p>
Cafes & Fast Food	G20A	Italian Tomato	<p>香港Italian Tomato餅店享92折優惠 (本高紗屋及Snoopy產品除外) -每次只可享用優惠一次。 -此優惠不可與會員折扣、優惠券、現金券、禮券、會員積分兌換折扣或其他惠同時使用</p>
Electronics & Telecommunications	G23-24	Chung Yuen Electrical	<p>購買單一正價貨品滿HK\$2,000，即減HK\$100。 -不適用於指定型號、Apple產品、公價及特價產品。</p>
Fashion	G28	S. Culture	<p>正價貨品可享88折優惠 -此優惠不得與其他優惠同時使用</p>
Optical	G30	Zoff	<p>購買正價眼鏡產品(鏡架連標準鏡片)，滿HK\$598即可享全單95折優惠。 -優惠不適用於太陽眼鏡、PC鏡套餐、減價貨品及MiYOSMART兒童近視控制鏡片產品。 優惠只適用於單一消費。 -優惠不可與其他優惠同時使用。 -優惠不能兌換成現金，餘額將不作找贖或退還。 -本公司(Omni Beauty Retailing Limited)有權修改有關條款及細則、更改或終止有關優惠，而不作另行通知。 -如有任何爭議，本公司保留最終決定權利</p> <p>Customer is entitled to enjoy 5% off on regular priced frames (Frame with standard lenses) upon spending of HK\$598 in a single transaction. -This offer does not apply to sunglasses, PC lens packages, discounted products and MiYOSMART products. -This offer can be only used in a single transaction. -This offer cannot be used in conjunction with other promotion. -This offer is not exchangeable to cash and no cash refund is provided for unutilized amounts. Omni Beauty Retailing Limited reserves the right to modify these Terms and Conditions, suspend or terminate the offer without prior notice. In case of disputes, Omni Beauty Retailing Limited's decision shall be final.</p>

<p>德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二六年一月一日至十二月三十一日) <b>Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2026)</b></p> <p>** 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers</p> <p>* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:</p>		<p>MTR商場優惠卡持有人及以下機構員工: MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:</p> <p>A. 港鐵公司 MTR Corporation B. 恒生銀行 Hang Seng Bank C. 香港迪士尼樂園 Hong Kong Disneyland D. 香港紫荆書院 HONG KONG BLUEBELL COLLEGE E. 香港大學專業進修學院 HKU SPACE F. 香港中華基督教青年會 Chinese YMCA of Hong Kong</p> <p>G. 其士集團 Chevalier Group H. 電訊盈科 PCCW I. 中國建設銀行(亞洲) China Construction Bank(Asia) J. 港鐵學院 MTR Academy K. 新家園協會 NEW HOME ASSOCIATION L. MTR分會員 MTR Points Members</p>	<p>共同條款細則: Generic Terms &amp; Conditions:</p> <p>此優惠只適用於德福廣場商店 This offer can be used at Telford Plaza shop only 此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 此優惠不可與其他優惠項目同時使用 This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons 購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable 參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice 如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants</p>
Beauty (S)	G38	Colourmix	<p>指定貨品 95折 -本優惠不得與其他任何優惠、折扣或促銷活動同時使用。</p>
Electronics & Telecommunications	G55	Wilson Communications	<p>消費滿HK\$2,000可享HK\$100折扣優惠 -不適用於購買Apple、小米、遊戲主機、指定特價產品、衛訊現金券及分期付款，詳情請向店員查詢。</p>
Shoes & Bags	G58	Clarks	<p>正價貨品85折 -優惠不同與其他推廣同時使用 -優惠只適用於鞋履貨品 -如有任何爭議 本公司保留最終決定權</p>
Fashion	G68-69	Giordano Ladies'	<p>惠顧正價貨品滿 HK\$1800，可享 HK\$100 折扣優惠。 - 此優惠不可與其他優惠同時使用。</p>
Beauty	G71	Sulwhasoo	<p>優惠： 1) 任何購物，即可獲贈潤燥再生精華8ml 2) 購買任何套裝即享HK\$100折扣 - 每人限享乙次。數量有限，送完即止。 - 不可與其他折扣同享。</p>

<p>德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二六年一月一日至十二月三十一日) <b>Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2026)</b></p> <p>** 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers</p> <p>* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:</p>		<p>MTR商場優惠卡持有人及以下機構員工: MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:</p> <p>A. 港鐵公司 MTR Corporation B. 恒生銀行 Hang Seng Bank C. 香港迪士尼樂園 Hong Kong Disneyland D. 香港紫荆書院 HONG KONG BLUEBELL COLLEGE E. 香港大學專業進修學院 HKU SPACE F. 香港中華基督教青年會 Chinese YMCA of Hong Kong</p> <p>G. 其士集團 Chevalier Group H. 電訊盈科 PCCW I. 中國建設銀行(亞洲) China Construction Bank(Asia) J. 港鐵學院 MTR Academy K. 新家園協會 NEW HOME ASSOCIATION L. MTR分會員 MTR Points Members</p>	<p>共同條款細則: Generic Terms &amp; Conditions:</p> <p>此優惠只適用於德福廣場商店 This offer can be used at Telford Plaza shop only 此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 此優惠不可與其他優惠項目同時使用 This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons 購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable 參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice 如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants</p>	
Beauty	G77	L' OCCITANE	<p>購買正價產品滿HK\$300可享全單95折優惠</p> <p>-每位客人只可享用禮遇乙次。 -優惠不能與其他優惠同時使用。 -L'Occitane en Provence保留修訂以上條款及細則之權利，恕不另行通知。 -如有任何爭議，L'Occitane en Provence保留最終決定權。</p>	<p>Enjoy 5% off discount upon purchase of regular-price product at \$300</p> <p>-Each customer can enjoy the offer once only. -This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. -L'Occitane en Provence reserves the right to amend the above terms without prior notice. -In case of dispute, L'Occitane en Provence reserves the right of final decision.</p>
Watch & Jewellery	G84	I-PRIMO	<p>訂婚鑽戒、結婚對戒、週年紀念及時尚鑽飾高達85折優惠；購買日本紗攝影服務可享專屬折扣優惠。</p> <p>1.折扣不適用於戒台及其他加工費用。 2.只適用於I-PRIMO 香港店。 3.不可與其他優惠共同使用。 4.如有任何爭議，I-PRIMO 保留最終決定權。</p>	<p>Up to 15% Discount on Engagement Ring, Wedding Bands and Fashion &amp; Anniversary Jewellery; Premium Discount on Japan Pre-wedding Photography Service.</p> <p>1. Not applicable to setting on Diamond Ring &amp; other processing fee. 2. Offer only available at I-PRIMO Hong Kong Stores. 3. Cannot be used in conjunction with other coupons or promotion. 4. In case of any dispute, I-PRIMO reserves the final decision right.</p>
Confectionary	G87	King's Wine Cellar	<p>憑優惠券或相關的證明文件及登記成為帝醇酒莊會員，單筆消費滿港幣5,000元，即可享購物金額85折優惠。</p> <p>-此優惠不可與其他優惠或推廣活動同時使用。帝醇酒莊保留最終決定權。</p>	<p>Enjoy 15% off any purchase of HK\$5,000 or above upon presentation of the relevant documents and successful registration as a King's Wine Cellar member.</p> <p>-This offer cannot be used in conjunction with any other promotions or discounts. King's Wine Cellar reserves the right of final decision.</p>
Fashion	G89	WANKO	<p>正價貨品85折、7折或以上貨品額外95折</p> <p>-本優惠不得與其他任何優惠、折扣或促銷活動同時使用。</p>	<p>Offer: 15% off regular-priced items. Extra 5% off discounted items (applicable to items with 30% off or less)</p> <p>-This offer cannot be used in conjunction with any other offers.</p>

<p>德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二六年一月一日至十二月三十一日) <b>Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2026)</b></p> <p>** 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers</p> <p>* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:</p>		<p>MTR商場優惠卡持有人及以下機構員工: MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:</p> <p>A. 港鐵公司 MTR Corporation B. 恒生銀行 Hang Seng Bank C. 香港迪士尼樂園 Hong Kong Disneyland D. 香港紫荆書院 HONG KONG BLUEBELL COLLEGE E. 香港大學專業進修學院 HKU SPACE F. 香港中華基督教青年會 Chinese YMCA of Hong Kong</p> <p>G. 其士集團 Chevalier Group H. 電訊盈科 PCCW I. 中國建設銀行(亞洲) China Construction Bank(Asia) J. 港鐵學院 MTR Academy K. 新家園協會 NEW HOME ASSOCIATION L. MTR分會員 MTR Points Members</p>	<p>共同條款細則: Generic Terms &amp; Conditions:</p> <p>此優惠只適用於德福廣場商店 This offer can be used at Telford Plaza shop only 此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 此優惠不可與其他優惠項目同時使用 This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons 購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable 參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice 如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants</p>
Fashion	G90	VEEKO	<p>正價貨品85折、7折或以上貨品額外95折 -本優惠不得與其他任何優惠、折扣或促銷活動同時使用。</p>
Optical	G95	OPTICAL 88	<p>正價貨品9折。 1. 必須全數付款，方可享用優惠。 2. 只適用於正價貨品，並不適用於藥水、即棄隱形眼鏡、真金眼鏡、指定品牌眼鏡產品、特價貨品(包括套餐優惠)或雜項。 3. 不可與其他推廣優惠或折扣同時使用(包括VIP優惠、信用卡折扣及鏡片券)。 4. 不可兌換或找贖現金。 眼鏡88有限公司保留權利隨時暫停、更改或終止優惠及更改其條款及細則，毋須另行通知。如有任何爭議，眼鏡88有限公司保留最終之決定權</p>
Chinese Cuisine	F2	Lei Garden	<p>每位客人可獲贈合時甜品乙客 -於任何堂食消費時，同枱客人中只需出示至少一張有效證件(包括：有效職員證、學生證、會員證或MTR德福廣場優惠卡)，同行之所有顧客即可每人獲贈合時甜品乙客。 -此優惠適用於所有時段堂食。 -此優惠只適用於德福廣場利苑酒家分店。 -此優惠不適用於星期六、星期日及公眾假期。 -每位顧客每次堂食只限享用一份優惠甜品。</p>
Watch & Jewellery	F3-4	LUKFOOK JEWELLERY	<p>購買鑽石、天然翡翠、寶石、珍珠或K金首飾，即可獲9.2折優惠。 -定價、特價、尊享價、授權、黃金及鐘錶貨品除外</p>

<p>德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二六年一月一日至十二月三十一日) <b>Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2026)</b></p> <p>** 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers</p> <p>* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:</p>		<p>MTR商場優惠卡持有人及以下機構員工: MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:</p> <p>A. 港鐵公司 MTR Corporation B. 恒生銀行 Hang Seng Bank C. 香港迪士尼樂園 Hong Kong Disneyland D. 香港紫荆書院 HONG KONG BLUEBELL COLLEGE E. 香港大學專業進修學院 HKU SPACE F. 香港中華基督教青年會 Chinese YMCA of Hong Kong</p> <p>G. 其士集團 Chevalier Group H. 電訊盈科 PCCW I. 中國建設銀行(亞洲) China Construction Bank(Asia) J. 港鐵學院 MTR Academy K. 新家園協會 NEW HOME ASSOCIATION L. MTR分會員 MTR Points Members</p>	<p>共同條款細則: Generic Terms &amp; Conditions:</p> <p>此優惠只適用於德福廣場商店 This offer can be used at Telford Plaza shop only 此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 此優惠不可與其他優惠項目同時使用 This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons 購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable 參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice 如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants</p>
Watch & Jewellery	F22A	Just 925 Accessories	純銀耳環買一對+\$1送一對  Silver earrings add \$1 get 2 pairs
Sports	F24	Puma	購買PUMA特價貨品可享2件額外9折優惠  1.此優惠只適用於鞋類及服裝貨品 2.此優惠不適用於熱賣貨品 3.此優惠只適用於PUMA德福廣場分店 4.如有任何爭議，允記集團保留最終決定  Enjoy extra 10% off on 2 pcs of PUMA's discounted items.  1.This offer is applicable to footwear and apparel only. 2.This offer is not applicable to hot-sell items 3.This offer is only applicable to PUMA, Telford Plaza shop in MTR Mall. 4.In case of any disputes, decision of Wan Kee Group shall be final
Western Delicacy	P8	sidewalk Café	於星期一至五堂食午市正價套餐、晚市正價套餐及主餐牌正價食品 可享88折  1) 優惠只限德福商戶之茜廊餐廳，請於點菜時出示有效之職員證正本 予服務員。 2) 優惠不適用於公眾假期及前夕、節日及前夕、2026年2月14日 3) 優惠只適用於午市正價套餐、晚市正價餐牌及主餐牌正價食品 4) 優惠不適用於指定/推廣/節慶之項目及套餐 5) 另收原價加一服務費 6) 優惠不可與其他折扣/推廣優惠/折扣券或現金券同時使用 7) 此優惠不可兌換現金或作現金找贖 8) 如有任何爭議，餐廳保留最終決定權利  Enjoy 12% OFF when dine-in for a-la-carte menu/ regular-priced lunch menu / regular-priced dinner menu during lunch/dinner time  1) Offer is only applicable to Sidewalk Café (Kowloon Bay Telford Plaza); Please present the original copy of staff card before ordering 2) The offer is not applicable on public holidays and eves, festive days and eves, and also specific dates such as 14 February 2025 3) The offer is only applicable to regular-priced lunch menu, regular-priced dinner menu & a-la-carte regular-priced item 4) The offer is not applicable to the designated/ promotion/ festive menus 5) 10% service charge of original price is applied 6) This offer cannot be used in conjunction with any coupons, offers or discount privileges 7) This offer cannot be redeemed for or refunded in cash 8) The restaurant reserves the ultimate right on the use of offers

<p>德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二六年一月一日至十二月三十一日) <b>Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2026)</b></p> <p>** 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers</p> <p>* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:</p>		<p>MTR商場優惠卡持有人及以下機構員工: MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:</p> <p>A. 港鐵公司 MTR Corporation B. 恒生銀行 Hang Seng Bank C. 香港迪士尼樂園 Hong Kong Disneyland D. 香港紫荆書院 HONG KONG BLUEBELL COLLEGE E. 香港大學專業進修學院 HKU SPACE F. 香港中華基督教青年會 Chinese YMCA of Hong Kong</p> <p>G. 其士集團 Chevalier Group H. 電訊盈科 PCCW I. 中國建設銀行(亞洲) China Construction Bank(Asia) J. 港鐵學院 MTR Academy K. 新家園協會 NEW HOME ASSOCIATION L. MTR分會員 MTR Points Members</p>	<p>共同條款細則: Generic Terms &amp; Conditions:</p> <p>此優惠只適用於德福廣場商店 This offer can be used at Telford Plaza shop only 此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 此優惠不可與其他優惠項目同時使用 This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons 購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable 參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice 如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants</p>
Chinese Cuisine	P8A	E.C. Eatery	<p>於星期一至五惠顧堂食午市正價套餐、晚市正價餐牌及主餐牌正價食品 可享88折</p> <p>1) 優惠只限德福廣場之小城知味；請於點菜時出示有效之職員證正本予服務員 2) 優惠不適用於公眾假期及前夕、節日及前夕、2026年2月14日 3) 優惠只適用於午市正價套餐、晚市正價餐牌及主餐牌正價食品 4) 優惠不適用於指定/推廣/節慶之項目及套餐 5) 另收原價加一服務費 6) 優惠不可與其他折扣/推廣優惠/折扣券或現金券同時使用 7) 此優惠不可兌換現金或作現金找贖 8) 如有任何爭議，餐廳保留最終決定權利</p>
Asian Flavours	P8A	Khap and Ka	<p>於星期一至五惠顧堂食午市正價套餐、晚市正價餐牌及主餐牌正價食品 可享88折</p> <p>1) 優惠只限德福廣場之泰廚房子；請於點菜時出示有效之職員證正本予服務員 2) 優惠不適用於公眾假期及前夕、節日及前夕、2026年2月14日 3) 優惠只適用於午市正價套餐、晚市正價餐牌及主餐牌正價食品 4) 優惠不適用於指定/推廣/節慶之項目及套餐 5) 另收原價加一服務費 6) 優惠不可與其他折扣/推廣優惠/折扣券或現金券同時使用 7) 此優惠不可兌換現金或作現金找贖 8) 如有任何爭議，餐廳保留最終決定權利</p>

<p>德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二六年一月一日至十二月三十一日) <b>Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2026)</b></p> <p>** 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers</p> <p>* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:</p>		<p>MTR商場優惠卡持有人及以下機構員工: MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:</p> <p>A. 港鐵公司 MTR Corporation B. 恒生銀行 Hang Seng Bank C. 香港迪士尼樂園 Hong Kong Disneyland D. 香港紫荆書院 HONG KONG BLUEBELL COLLEGE E. 香港大學專業進修學院 HKU SPACE F. 香港中華基督教青年會 Chinese YMCA of Hong Kong</p> <p>G. 其士集團 Chevalier Group H. 電訊盈科 PCCW I. 中國建設銀行(亞洲) China Construction Bank(Asia) J. 港鐵學院 MTR Academy K. 新家園協會 NEW HOME ASSOCIATION L. MTR分會員 MTR Points Members</p>	<p>共同條款細則: Generic Terms &amp; Conditions:</p> <p>此優惠只適用於德福廣場商店 This offer can be used at Telford Plaza shop only 此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 此優惠不可與其他優惠項目同時使用 This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons 購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable 參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice 如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants</p>	
Watch & Jewellery	P37-38	Chow Tai Fook	<p>凡購買足金類產品，手工設計費可享5折優惠</p> <p>1. 此優惠適用於周大福九龍灣德福廣場店</p> <p>2. 此優惠有效期由2026年1月1日至2026年12月31日</p> <p>3. 此優惠不可以任何方式與其他優惠同時使用(包括任何優惠、金會/珠寶會標會及周大福積分)</p> <p>4. 此優惠不適用於企業禮品客訂及其他客訂貨品</p> <p>5. 此優惠不適用於購買金粒</p> <p>6. 周大福珠寶金行有限公司保留隨時更改、取消有關條款及活動之權利，無須另行通知。如有任何爭議，周大福珠寶金行有限公司保留最終決定權</p>	<p>Enjoy 50% off on Craftsmanship &amp; Design fee of Pure Gold products.</p> <p>1. This offer is applicable to CHOW TAI FOOK TELFORD PLAZA, KOWLOON BAY BRANCH</p> <p>2. This offer is valid from 1 Jan 2026 to 31 Dec 2026</p> <p>3. This offer cannot be used in conjunction with other promotion offers (including any offer, Gold Club/Jewellery Club redemptions and CTF Points).</p> <p>4. This offer cannot be used in connection with the purchase of corporate gifts orders and other customer orders.</p> <p>5. This offer is not applicable to the purchase of pure gold nuggets.</p> <p>6. Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. reserves the right to amend and cancel any of these terms and conditions and any related promotions at any time without further notice. In case of any dispute hereunder, the decision of Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. shall be final and binding.</p>
Watch & Jewellery	P51-52	Chow Sang Sang	<p>正價鑲嵌珠寶、18K金首飾95折及足金飾品工費8折。</p> <p>- 需登記成為周生生之友方可享有優惠。</p> <p>- 只適用於正價鑲嵌珠寶、18K金首飾及足金飾品工費。</p> <p>- 不適用於指定款式、系列及品牌，詳情請向店員查詢。</p> <p>- 不可與其他優惠同時使用。</p> <p>- 不適用於易貨。</p> <p>- 訂製飾品需於推廣期內訂製並完成交易方可享有優惠。</p> <p>- 優惠受條款及細則約束，有關優惠詳情，請向店員查詢。</p> <p>- 周生生珠寶金行有限公司保留最終決定權。</p>	<p>5% off on regular-priced gem set jewellery, 18K gold jewellery and 20% off labour charge on gold jewellery.</p> <p>- Only registered as Chow Sang Sang Star Shopper is eligible for the offer.</p> <p>- Only applicable on regular-priced gem set jewellery, 18K gold jewellery and labour charge for gold jewellery.</p> <p>- Not applicable on selected styles, collections and brands, please refer to shop staff for details.</p> <p>- Cannot be used in conjunction with other promotional offers.</p> <p>- Not applicable on trade-in items.</p> <p>- Personalized jewellery order must be made and completed within promotion period.</p> <p>- Subject to terms and conditions. Please check with shop staff for details.</p>
Sports	302-304	Skechers	<p>正價鞋款9折優惠</p> <p>- 此優惠只適用於正價鞋履產品。</p> <p>- 此優惠不可與店舖優惠同時使用。(指定優惠券除外)</p>	<p>10% off on regular-priced footwear items</p> <p>- This offer is applicable to regular-priced footwear items only.</p> <p>- This offer cannot be used in conjunction with other promotions, except specific coupons</p>
Fashion	314	Kate	<p>購買任何正價貨品8折優惠。</p> <p>- 優惠不適用於指定商品</p>	<p>Enjoy a 20% discount on all regular-priced items.</p> <p>- Offer not valid on selected items</p>

<p>德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二六年一月一日至十二月三十一日) <b>Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2026)</b></p> <p>** 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers</p> <p>* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:</p>		<p>MTR商場優惠卡持有人及以下機構員工: MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:</p> <p>A. 港鐵公司 MTR Corporation B. 恒生銀行 Hang Seng Bank C. 香港迪士尼樂園 Hong Kong Disneyland D. 香港紫荆書院 HONG KONG BLUEBELL COLLEGE E. 香港大學專業進修學院 HKU SPACE F. 香港中華基督教青年會 Chinese YMCA of Hong Kong</p> <p>G. 其士集團 Chevalier Group H. 電訊盈科 PCCW I. 中國建設銀行(亞洲) China Construction Bank(Asia) J. 港鐵學院 MTR Academy K. 新家園協會 NEW HOME ASSOCIATION L. MTR分會員 MTR Points Members</p>	<p>共同條款細則: Generic Terms &amp; Conditions:</p> <p>此優惠只適用於德福廣場商店 This offer can be used at Telford Plaza shop only 此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 此優惠不可與其他優惠項目同時使用 This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons 購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable 參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice 如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants</p>
Beauty	323-324	Canvas	<p>(1) 完成簡單登記，可免費獲贈指定護膚產品試用裝3ml兩支。 (價值高達HK\$190)</p> <p>(2) 購買正價產品滿HK\$800可免費獲贈指定護膚產品旅行裝10ml一支。 (價值高達HK\$180)</p> <p>使用條款：</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>贈送之產品為隨機送出，不設自選。</li> <li>優惠只限使用一次。</li> <li>優惠不可兌換現金，不設找續。</li> <li>贈品數量有限，先到先得，送完即止。</li> <li>CANVAS Beauty International Ltd.有權更改上述條款而毋須事先通知。</li> <li>如有任何爭議，CANVAS Beauty International Ltd.保留最終決定權。</li> </ol>
Confectionary	330	Okashi Galleria by 零食物語	<p>購物滿HK\$150(折實計)即可減HK\$15</p> <p>1. 優惠有效期由2026年1月1日至12月31日。 2. 此優惠只適用於德福分店。 3. 付款時請出示有效之住戶證或員工證。 4. 此優惠不可與VIP咭、「零食蜜印」及其他優惠同時使用。 5. 此優惠不適用於購買禮券、優惠組合(如買一送一，HK\$10/3件等)及換購貨。 6. 此優惠不得兌換現金。 7. 如有任何爭議，「零食物語」保留最終決定權。</p>
Gifts, Books & Stationery	334	IROIRO	<p>購物滿HK\$600，可享95折及會籍1年。 -此優惠只適用於指定貨品</p>
Beauty	343	Apivita	<p>購買正價產品2件9折優惠</p>

<p>德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二六年一月一日至十二月三十一日) <b>Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2026)</b></p> <p>** 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers</p> <p>* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:</p>		<p>MTR商場優惠卡持有人及以下機構員工: MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:</p> <p>A. 港鐵公司 MTR Corporation B. 恒生銀行 Hang Seng Bank C. 香港迪士尼樂園 Hong Kong Disneyland D. 香港紫荆書院 HONG KONG BLUEBELL COLLEGE E. 香港大學專業進修學院 HKU SPACE F. 香港中華基督教青年會 Chinese YMCA of Hong Kong</p> <p>G. 其士集團 Chevalier Group H. 電訊盈科 PCCW I. 中國建設銀行(亞洲) China Construction Bank(Asia) J. 港鐵學院 MTR Academy K. 新家園協會 NEW HOME ASSOCIATION L. MTR分會員 MTR Points Members</p>	<p>共同條款細則: Generic Terms &amp; Conditions:</p> <p>此優惠只適用於德福廣場商店 This offer can be used at Telford Plaza shop only 此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 此優惠不可與其他優惠項目同時使用 This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons 購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable 參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice 如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants</p>
Shoes & Bags	349	ORiental TRaffic	<p>購買正價手袋及鞋履可享9折優惠。 -此優惠只適用於購買正價鞋履及手袋方可享9折優惠。</p>
Fashion	426B & 427	LEONA	<p>LEONA 正價貨品9折。 -不可與其他優惠同時使用</p>
Watch & Jewellery	428	Hoshino Jewelry Kan	<p>全場水晶產品購買三件或以上45折 -只適用於指定產品</p>
Health Products & Personal Care	509	Wellsoon Chinese Medicine Clinic	<p>診金、藥費、單次針灸治療9折優惠。</p>
Household	516	TOWNGAS	<p>購買任何煤氣爐具及家電產品均可獲正價9折優惠 使用條款： * 此優惠不可與其他優惠同時使用。 * 優惠不適用於購買陳列品、配件、繳付安裝費、運費、零件費及其他費用。 * 如有任何爭議，名氣家(香港)有限公司保留最終決定權。</p>

<p>德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二六年一月一日至十二月三十一日) <b>Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2026)</b></p> <p>** 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers</p> <p>* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:</p>		<p>MTR商場優惠卡持有人及以下機構員工: MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:</p> <p>A. 港鐵公司 MTR Corporation B. 恒生銀行 Hang Seng Bank C. 香港迪士尼樂園 Hong Kong Disneyland D. 香港紫荆書院 HONG KONG BLUEBELL COLLEGE E. 香港大學專業進修學院 HKU SPACE F. 香港中華基督教青年會 Chinese YMCA of Hong Kong</p> <p>G. 其士集團 Chevalier Group H. 電訊盈科 PCCW I. 中國建設銀行(亞洲) China Construction Bank(Asia) J. 港鐵學院 MTR Academy K. 新家園協會 NEW HOME ASSOCIATION L. MTR分會員 MTR Points Members</p>	<p>共同條款細則: Generic Terms &amp; Conditions:</p> <p>此優惠只適用於德福廣場商店 This offer can be used at Telford Plaza shop only 此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 此優惠不可與其他優惠項目同時使用 This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons 購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable 參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice 如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants</p>	
Health Products & Personal Care	527	Wai Yuen Tong	<p>購買中成藥(指定推廣產品除外)可享95折優惠</p> <p>1. 優惠不適用於中醫診症、配劑及治療服務。 2. 優惠不得與會員優惠及其他推廣優惠同時使用。 3. 優惠只適用於正價貨品及不適用於其他折扣貨品、特價/推廣優惠及公價貨品。</p>	<p>Enjoy 5% discount off upon purchase of proprietary Chinese medicine (except selected promotion items)</p> <p>1. Promotion Offer is not applicable to Chinese medicine diagnosis, medicine dispensing and treatment services.</p> <p>2. Promotion Offer cannot be used in conjunction with member discount or with any other promotion.</p> <p>3. Promotion Offer is applicable to regular priced items only and is not applicable to other discounted items, special/promotional offers and fixed price items.</p>
Chinese Cuisine	603	Luxe Garden Chinese Cuisine 碧儷苑。精點粵菜	<p>憑相關職員證可享九折優惠</p> <p>-不適用於宴會酒席/折賣菜式及套餐/零售產品；優惠不能同時享用。 -本酒家享有最終決定權是否給予優惠</p>	<p>Enjoy a 10% discount when you present relevant staff cards.</p> <p>-This offer is not applicable to banquet and events/ discounted dishes and set menus/ retail products; discounts cannot be used in conjunction with other promotions.</p> <p>-The restaurant reserves the final right to determine whether to grant the discount.</p>
Household	610	Sinomax	<p>此正價貨品8折</p> <p>-此優惠不可與其他優惠同時使用。</p>	<p>Enjoy 20% off regular-priced items.</p> <p>This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.</p>
Cafes & Fast Food	618	KFC	<p>買任何肯！獨食(M1-6)或肯！快脆(G1-6)套餐可獲贈經典葡撻一個 (優惠碼：A1526)</p> <p>優惠期由2026年1月1日至2026年12月31日及只限於上午11時後供應</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>•此優惠只適用於KFC德福廣場分店</li> <li>•此優惠適用於堂食及外賣自取，不適用於快脆送、「快脆拎」或自助點餐機</li> <li>•每次交易只限使用優惠一次</li> <li>•食品供應及價格以各餐廳之訂定為準</li> <li>•不可兌換現金及不可與其他優惠同時使用，包括不可賺取yuu印花</li> <li>•圖片只供參考</li> <li>•受條款及細則約束，Birdland (Hong Kong) Limited 保留最終決定權</li> </ul>	<p>Free 1 pc Egg Tart upon purchase of M1-M5 or G1-G6 combo at Telford Plaza branch</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>•The Offer is valid from 1 Jan 2026 to 31 Dec 2026 and available only after 11 am.</li> <li>•Only applicable to KFC Telford Plaza branch</li> <li>•The Offer is for dine-in and takeaway only, not applicable to delivery, Click &amp; Collect and Self-Ordering Kiosk</li> <li>•A maximum of one offer can be used for each transaction</li> <li>•Price, product availability and combo combination may vary in different restaurant</li> <li>•Offer cannot be exchanged for cash or be used in conjunction with other offers, not applicable for earning yuu Stamps</li> <li>•The images are for presentation only</li> <li>•Terms and conditions apply. Birdland (Hong Kong) Limited reserves the right of final decision in case of any dispute</li> </ul>

<p>德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二六年一月一日至十二月三十一日) <b>Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2026)</b></p> <p>** 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers</p> <p>* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:</p>		<p>MTR商場優惠卡持有人及 以下機構員工: MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:</p> <p>A. 港鐵公司 MTR Corporation B. 恒生銀行 Hang Seng Bank C. 香港迪士尼樂園 Hong Kong Disneyland D. 香港紫荆書院 HONG KONG BLUEBELL COLLEGE E. 香港大學專業進修學院 HKU SPACE F. 香港中華基督教青年會 Chinese YMCA of Hong Kong</p> <p>G. 其士集團 Chevalier Group H. 電訊盈科 PCCW I. 中國建設銀行 (亞洲) China Construction Bank(Asia) J. 港鐵學院 MTR Academy K. 新家園協會 NEW HOME ASSOCIATION L. MTR分會員 MTR Points Members</p>	<p>共同條款細則: Generic Terms &amp; Conditions:</p> <p>此優惠只適用於德福廣場商店 This offer can be used at Telford Plaza shop only 此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 此優惠不可與其他優惠項目同時使用 This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons 購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証 · 方可享有以上優惠 · 影印本無效 Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable 參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice 如有任何爭議 · 參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants</p>
Health Products & Personal Care	620	Meka	<p>購買任何產品 · 即享免費髮質分析。 -每人每日可享優惠乙次。</p>
Household	622	Suzuran Bed	<p>購買正價貨品/指定貨品 · 即享95折優惠 -此優惠不可與其他優惠同時使用。</p>
Services	707-709	EFX24	<p>一天免費通行證 + 1小時私人教練課堂 + 1堂 HYROX365 工作坊 - 此優惠只適用於 EFX24九龍灣 (德福廣場) 分店; - 預約時請表示閣下具有有效之員工証/學生証/住戶證 · 並在到達店內出示該証件以享受是次優惠; - 請2天前致 或WhatsApp預約 ; -此優惠必須於兩星期中的2天內完成 ; -優惠期至2026年12月31日 ; -如有任何爭議 · EFX24保留最終決定權 。</p>
Cafes & Fast Food	Kiosk No 1	BLA BLA by sensory ZERO	<p>單點食物、飲品及指定咖啡產品9折優惠 - 不可以與其他優惠及推廣共用</p>